
Onderbouwing agendapunt 
Betreft agendering van: Brief van de Stichting Veilig Emmen Noord van 7 juni 2018 over 

de nog uit te voeren ongelijkvloerse aansluiting op de N34 tussen 
Odoorn en Emmen. 
 

Geagendeerd door: PVV 
 

Vergadering: Statencommissie OGB 
 

Datum vergadering: De commissievergadering OGB van november 
 

Motivatie voor agendering: De aansluiting op de N34 bij Klijndijk (Slenerweg) waaraan de 
werkzaamheden oorspronkelijk begin 2015 zouden beginnen is 
nog steeds omstreden en zal door tegenwerking middels 
juridische procesvoering van actiegroepen en betrokken inwoners 
van Klijndijk naar het zich laat aanzien verder en verder uitgesteld 
worden. De gemeentes Emmen en Coevorden waren voor 
handhaving van de aansluiting bij Emmen Noord en de gemeente 
Borger-Odoorn sprak zich uit voor de aansluiting N34/Klijndijk. De 
gemeente Borger-Odoorn heeft de belangenafweging van de 3 
gemeenten aan de Provincie overgelaten. Er zijn een aantal 
argumenten om de destijds door GS gemaakte keuze nog eens 
tegen het licht te houden: 

a. De provincie Drenthe heeft aan de Raad van State 
kenbaar gemaakt dat de werkzaamheden aan de 
aansluiting Klijndijk dit jaar niet zullen aanvangen en zal 
de Raad van State in ieder geval niet voor het einde van 
het jaar een uitspraak te doen in de bodemprocedure 
tegen deze aansluiting. De uitspraak is ongewis maar het 
ontbreken van een MER doet vrezen dat er verdere 
vertragingen in het verschiet liggen met de mogelijkheid 
van een definitieve blokkade van het huidige plan. 

b. Er heeft een gemeenteraadswisseling plaatsgevonden in 
de gemeente Borger-Odoorn die mogelijk anders denkt 
over de gekozen voorkeursvariant. 

c. Er vindt een wijziging van de bestaande situatie plaats 
waarvan tenminste 2 bedrijven bij Klijndijk van mening zijn 
dat ze benadeeld worden, waaronder een zorgbedrijf aan 
de Slenerweg die aangeeft minder geschikt te zullen 
worden voor de categorie verzorgden die zij momenteel 
bedient. Indien de huidige aansluiting bij Emmen-Noord 
gehandhaafd wordt zal niemand benadeeld worden. 

d. Mogelijk is het viaduct bij Klijndijk te smal voor de te 
voorziene intensivering van verkeersdrukte, immers een 
aansluiting zal een aantrekkende werking hebben op het 
verkeer. Immers de veiligheidsbevorderende 
verkeerskundige maatregelen tussen Emmen en deze 
nieuwe afslag zijn van de baan wat zal zorgen voor meer 
verkeer op deze afslag dan oorspronkelijk voorzien. Daar 
komt bij dat ook landbouwverkeer (dat steeds meer beslag 



legt op de wegbreedte) gelijktijdig gebruik moet maken 
van dit smalle viaduct. Bij de noodzaak van verbreding 
komen dan de kosten van afbraak en een nieuw viaduct 
komen er toekomstig bij. 

e. Er komen een aantal partiele wegverbredingen van de 
N34 waarbij de aansluiting Klijndijk mogelijk in het geding 
is. Ook zal naar het zich laat aanzien vroeg of laat de 
gehele N34 verdubbeld worden waarbij het huidige 
viaduct aldaar niet zal voldoen terwijl bij constructie van 
een nieuw viaduct bij Emmen-Noord daar reeds rekening 
mee gehouden kan worden hetgeen toekomst tot een 
aanzienlijke kostenbesparing zal leiden. 

f. Emmen is de grootste stad van Drenthe met de op 1 na 
grootste stadskern. Belangrijk knelpunt in het wegennet is 
de stedelijke ontsluiting, bij Emmen is die niet gediend met 
sluiting van de aansluiting Emmen-Noord. Temeer daar er 
reeds toenemende drukte in Emmen is op het kruispunt 
N381/Hondsrugweg. Staand provinciaal beleid is dat het 
verkeer op het onderliggend wegennet zo snel mogelijk op 
het hoofdwegennet dient te komen, De aansluiting 
N34/Emmen-Noord voldoet daar meer aan dan sluiting 
ervan. 

 
Visie van de fractie Vanwege voorgaande argumenten wil de PVV fractie ervoor 

pleiten om alsnog te kiezen voor de aansluiting Emmen-Noord op 
de N34 i.p.v. de aansluiting Klijndijk gezien de minder-kosten en 
de betere maatschappelijke acceptatie van deze oplossing. 
. 

Vragen aan de overige 
fracties: 

Hoe denken de overige fracties over de argumentatie en dit 
voorstel?     
 
 

Vragen aan het college van 
GS: 

1. Bent u het eens met de hierboven geschetste situatie m.b.t. de 
toekomstige aanleg van de aansluiting Klijndijk? 
 
2. Bent u bereid de aansluiting Emmen-Noord op de N34 i.p.v. die 
bij Klijndijk te heroverwegen? Zo nee, waarom niet? 

 



Klijndijk 07 juni 2018 

Persbericht 

Van: Stichting V.E.N. ( Stichting Veilig Emmen Noord) 

Onderwerp: Aansluiting N34; aanvulling persbericht DvhN van 6 jun( blz2)  

In het persbericht  wordt gesproken dat stichting V.E.N.  een aansluiting  bij de Torenwijk  te Odoorn 
als een beter alternatief ziet  

Stichting V .E.N. heeft in gesprekken met de pers naar voren gebracht dat  een aansluiting bij  de  
Torenwijk  destijds  is afgevallen om o.a. de inbreuk op de landschappelijke waarden.  

Op dit moment vindt een nadere kosten baten analyse plaats (Provincie Drenthe voorjaar 2018)   
voor een  partiele verdubbeling van de N34 op vier plaatsen. Ondermeer het traject Slenerweg 
(Klijndijk) tot de Schaapstreek ter hoogte van Odoorn.  Hierbij zal het viaduct bij de Torenwijk  
moeten worden aangepast( lees verbreed) met genoemd gevolg.  

Stichting V.E.N. ziet een eventuele aansluiting bij de Torenwijk niet als een alternatief  omdat , in 
onze ogen, ons buurdorp Odoorn wordt benadeeld. 

Stichting V.E.N. kiest voor een oplossing waar het grootste verkeersaanbod is  en in de toekomst zal 
toenemen ( zie rapporten Grontmij,  Goudappel Coffeng en Royal Haskoning DHV) namelijk Emmen –
Noord. Dus het verbeteren, veilig maken, van de huidige aansluiting waarbij niemand wordt 
benadeeld. En zoals de Provincie heeft aangegeven goedkoper is dan de geplande kosten van 8.5 
miljoen voor een aansluiting bij de Slenerweg. ( zie begroting Drenthe 2018 blz. 232) ( 
oorspronkelijke raming overigens €3.6 miljoen, rapport 2012 Drenthe blz.57 )  

Mail: veiligemmennoord@gmail.com 

Stichting V.E.N.; zetel Klijndijk 
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